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Tid: Tisdagen den 11 december 2012 kl. 18.30 
Plats: Hos ordförande Lars-Inge Carlsson, Ekeby-Almby - Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Pontus Norlin (PN), sekreterare 
 Gunnar Gustafson (GG) 
 Jan Hörman (JH) 
 Rolf Elsrud (RE) 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående styrelsemöte godkänns utan ändringar. 

§ 4 Skrivelser/rapporter 
Asfaltering Flugsvampsvägen 

Styrelsen har fått in svar på enkät gällande intresseanmälan för 
asfaltering, svar endast inkommit från 8 av 15. En har hittills svarat nej 
med motivering att de är oroade över att hastigheten blir högre. 
Underlaget är för lågt för att kunna driva frågan vidare just nu. 

PN informerar de boende på gatan som drivit frågan. 

 

Rapport möte med Lundbergs ang. Annelund 27/11 

• VAP (vägkonsult) även närvarande som rådgivare på Lundbergs 
uppdrag 

• Förslag från styrelsen att förlänga Champinjonvägen söderut och 
där ansluta österut till Annelundsområdet för att slippa leda 
trafiken på befintliga vägar 

• Styrelsen kräver även permanent utfart mot väg 207 

• Resultat: ej överens om trafiklösningen 

 

Övrigt 

Önskemål om skylt med återvändsgränd har inkommit gällande 
Flugsvampsvägen. Styrelsen konstaterar att samma ”problem” finns på 
de flesta vägar i vårt område och att vi då borde sätta upp denna typ av 
skyltar överallt. 
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Stadsnät 

Stadsnät har kontaktat föreningen och undrar över lämplig väg att dra 
fiber upp till Annelund. Stadsnät kommer sannolikt skicka ut 
enkät/intresseanmälan till berörda gator för att undersöka vilket ev. 
kundunderlag som finns, indikativ anslutningsavgift är 20-30 tkr. 

 

Grannsamverkan 

Björksoppsvägen har diskuterat grannsamverkan. Kommer sannolikt bli 
ett uppstartsmöte med berörda på gatan. 

Plogning 

Mellan Bläcksvampsvägen och Brunsoppsvägen har inte plogningen 
skötts ordentligt. Finns även flera mindre anmärkningar på plogningen. 
LIC kontaktar de som plogar och följer upp problemen. 

 

Belysning kärret 

Generellt positivt kring belysningen förbi kärret. Dock starkt ljus som 
lyser in mycket i vissa fastigheter. Temporärt har styrelsen bytt lampor i 
två av armaturerna till lågenergilampor. Styrelsen undersöker vidare vad 
som kan förbättras. 

 

Övrigt 

Fastighet 13:674 har inkommit med skrivelse att de vill ompröva 
styrelsens beslut att inte bekosta självrisken när ett träd blåste ner över 
hans tomt förra året. 

Enligt samfällighetens försäkringsbolag If skall föreningen inte stå för 
några kostnader relaterade till detta. Styrelsen aktualiserar ändock 
frågan igen och rådgör med If och Riksförbundet Enskilda Vägar . 

 

Nätstruktur har kontaktat föreningen och söker tillstånd att gräva el från 
Fårtickevägen till Annelund. 

Blogg 

På föreningens hemsida finns numera en blogg som vem som helst kan 
nyttja och kommentera inlägg etc. 
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§ 5 Ekonomiska läget 
Kassörens rapport 2012-12-11. 

Likvida medel 

Kassa 3.092kr 

Postgiro 455.996kr inklusive tidigare överfört överskott 

 

19 st fastighetsägare har inte betalt årsavgiften för 2012/2013. 

 

Faktura inkommit om 108.406 kr för dikning och belysning. Styrelsen 
godkänner betalningen av fakturan. 

Faktura ang. sladdning och grusning om ca 11 tkr godkännes. 

Styrelsearvoden kommer att utbetalas under december. 

 
§ 6 Vägstatus 

Det är aktuellt att ta ner träd längs upp på Bläcksvampsvägen vid 
fastighet 13:274. Boende i området kan tänka sig att hjälpa till dock 
måste rätt försäkringar finnas – RE undersöker detta. 

 

 

§ 7 Övriga frågor 
• RE flaggar för behov av inköp av bokföringsprogram under nästa 

år. 

• LIC informerar att Heimdal kommer att säljas till kommunen, 
styrelsen undersöker alternativ lokal för styrelsemöten och 
årsmöte 



PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN 
PN / 121211 3:a styrelsemötet § 1 – 9 
  

Sida 4 av 4 
 

 

§ 8 Nästa möte 
Nästa möte bestäms till den 24 jan kl 19.00 i Heimdal. 

 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

_________________  _________________  

Pontus Norlin Lars-Inge Carlsson 


